

YUKON

CANADA

MINISTERIAL ORDER 2017/17

AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to section 3 of the *Area Development Act* and the *Ministerial Rezoning Regulation*, the Minister of Energy, Mines and Resources orders

1 In section 1 of Ministerial Order 2015/18 the expression "in respect of the accessory building on Lot 1340, Quad 105D/14, Plan 79101 CLSR, 96-101 LTO that is used for staff accommodation" is replaced with the expression "in respect of the two accessory buildings on Lot 1340, Quad 105D/14, Plan 79101 CLSR, 96-101 LTO that are used for staff accommodation".

Dated at Whitehorse, Yukon,
May 18,

2017.

YUKON

CANADA

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2017/17

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT
RÉGIONAL

Conformément à l'article 3 de la *Loi sur l'aménagement régional* et au *Règlement portant sur le rezonage par voie ministérielle*, le ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources ordonne :

1 L'article 1 de l'Arrêté ministériel 2015/18 est modifié en remplaçant l'expression « concernant la dépendance sur le lot 1340, quadrilatère 105D/14, plan 79101 AATC, 96-101 BTBF, laquelle est utilisée » par l'expression « concernant les deux dépendances sur le lot 1340, quadrilatère 105D/14, plan 79101 AATC, 96-101 BTBF, lesquelles sont utilisées ».

Fait à Whitehorse, au Yukon,
le 18 mai

2017.



Minister of Energy, Mines and Resources / Ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources